
ZZPPRRAAVVOODDAAJJ        

Obce Rudná pod Pradědem 
ú n o r  2012 

 
Rekapitulace prvního měsíce 
Měsíc leden na zdejším obecním  úřadě uletěl doslova jako ta pověstná 
voda.  
Úkolem prvního týdne bylo zvládnout správné značení popelnic podle 
přání obyvatel. V chatové oblasti byl odstraněn velkoobjemový 
kontejner, který sváděl k pohodlnému vyhazování všech odpadů do 
jedné nádoby. To je nyní již minulostí a věříme, že i chataři podpoří 
obec v důsledné separaci jednotlivých komodit. Musím poděkovat 
našim občanům za vstřícnost při vyhodnocování četnosti svozů – ještě 
na poslední chvilku mnozí přehodnotili své požadavky a  vyšli obci 
vstříc.  
Nelehký boj sváděl pracovník  údržby pan Malík se sněhovým 
nadělením.   Řídit traktor vyzbrojený přední, zadní radlicí  v těžkém 
sněhu, pod kterým se ukrývá náledí  a balancovat mezi  stromky, které 
spíše jen tušíte, než vidíte, nebo křemenáči či patníky  není nic  
jednoduchého. A když někdo hujersky vykřikuje, že on by to zvládl lépe 
a rychleji – prosím, může nám to příště předvést.  Při této příležitosti 
prosím všechny občany o uvážlivé jarní vysazování stromků a živých 
plotů u svých nemovitostí. Sázejte je s výhledem příští zimní údržby a s 
přihlédnutím na množství sněhu, který bude potřeba někam uklidit.  
Předejdete tak mnohým nepříjemnostem.  
Sněhová kalamita nám letos víc než kdy jindy křivila koutky úst 
směrem dolů. A to především kvůli současným cenám pohonných hmot. 

Jen za první měsíc jsme vydali něco přes 15tis  Kč. 
Kromě toho ještě zaplatíme nemalou částku za pomoc 
při úklidu sněhu Catterpilarem .           Jeden si dovolí 
takovou malou soukromou úvahu.  Jejím základem  je  
fakt  26ti procentní nezaměstnanosti v naší obci – tj. 
kolem 55 lidí bez práce. Bylo by vhodnější část peněz 
rozdělit mezi zdejší lidi ochotné vstávat trochu dřív, 

vzít do ruky hráblo na sníh a po celou dobu kalamity udržovat  některé 
úseky uklizené.  Bylo by smysluplnější dát peníze v době krize 

občanům, než benzinovým pumpám. Je jasné, že ne všude se dá 
kalamita zvládnout lidskou silou bez pomoci techniky. Ale úseků, které 
by se daly udržovat pouze lidskou sílou a neplýtvat PHM  je v obci  
dost.   
Z papírové „ práce“ nás nejvíce zaměstnaly inventury, které  proti 
předchozím obdobím  doznaly poměrně hodně změn. Starostou obce byl   
osobou odpovědnou za invenutry pověřen Ing. Plesník. Tento však v 
den zahájení inventur podal písemnou rezignaci na členství v 
zastupitelstvu obce. Nedořešen zůstal tím pádem i prodej kotelny, který 
měl být vypracován a  přednesen již na prosincovém zasedání. 
Inventury  nakonec byly v termínu provedeny a vyhotovení záměru 
prodeje kotelny se ujal člen finančního výboru pan Mgr. Procházka.  
Rezignací Ing. Plesníka tak postupuje do zastupitelstva obce pan Jiří 
Hoško, který mandát již  slovně přijal a na nejbližším zasedání složí do 
rukou starosty obce slib člena zastupitelstva. 
Účetně  proběhlo koncem měsíce uzavírání účtů loňského roku. 
Podrobná zpráva o hospodaření bude zveřejněna po přezkumu 
hospodaření obce krajským úřadem. Stručně můžeme ekonomicky 
uplynulý rok hodnotit jako úspěšný, podařilo se obrovským utažením 
opasků především odměn starosty a místostarosty, úsporám PHM, 
důslednou fakturací veškerých provedených prací našimi zaměstnanci a 
dalších opatření  výrazně snížit zadluženost. Nevíme, jaká bude daňová 
výtěžnost  v letošním roce.Každopádně nás čeká neutuchající boj na 
mnoha frontách. 
 Z Ministerstva živ.prostředí nám přišla zamítavá odpověď na 
žádost o dotaci na opravu komunikace na Nové Rudné. Nyní se 
prostřednictvím pana Mgr. Procházky snažíme o dovolání se pomoci v 
této záležitosti na krajském úřadě přímo u hejtmana Moravskoslezského 
kraje.  
 Během ledna jsme stihli vypracovat dva dotační projekty – 
jeden na obnovu dětského hřiště za garážemi a druhý na vybudování 
bezdrátového rozhlasu pro celou obec, včetně Nové Rudné. V rámci 
tohoto projektu  je počítáno i s  instalací  dvou digitálních  radarových 
měřičů rychlosti pro dolní i horní část obce. Nezbývá než čekat, zda 
uspějeme mezi stovkami dalších žadatelů. Kdyby vyšel alespoň jeden 
projekt, byl by to pro obec nesmírný úspěch.    
Tak si všichni držme palce. 
     Radomír Tománek 
          starosta obce 



UPOZORNĚNÍ 
 Upozorňujeme občany na platnost nové vyhlášky obce č. 6/2011 O 
zabezpečení veřejného pořádku v obci. Tato vyhláška reguluje požívání 
alkoholických nápojů a používání pyrotechniky na veřejných 
prostranstvích v obci. Touto vyhláškou se  

ZAKAZUJE  
POUŽÍVÁNÍ PYROTECHNIKY NA ÚZEMÍ OBCE BĚHEM 
CELÉHO ROKU, VYJMA SILVESTRA A NOVÉHO ROKU.   
Dále se 

ZAKAZUJE 
požívání alkoholických nápojů před  místní prodejnou, v 
autobusových zastávkách a prostorech kolem nich, v parku sv. Jana 
a v prostoru kolem kostela.  
Porušení této vyhlášky je porušením § 46 odst. 2 přestupkového zákona 
a podle § 46 odst. 3 lze uložit pokutu až do výše 30 tis. Kč. Dodržování 
vyhlášky bude striktně požadováno.   
      

GRATULUJEME ! 
 

V pondělí 30.1.2012 byla na slavnostním zasedání  
ČSTV  oceněna sl. Viktorie Theimerová mezi 10ti 
nejúspěšnějšími sportovci okresu Bruntál za r. 2011. 
Mezi okresní špičku se doslova proskákala – stala se 
mistryní ČR ve skocích v kategorii dětí od 8 do 12ti 
let. Viktorka tak úspěšně pokračuje ve vítězném tažení, 
které započala ve svých devíti letech, kdy se stala 

mistryní republiky v drezuře, pak dvakrát mistryní ve všestrannosti.  
Ještě jednou jí jménem obce děkujeme za vzornou reprezentaci  celého 
našeho regionu. A přejeme jí, aby byly ve svých disciplínach stejně  
slavná jako  jezdecký kolega Josef Váňa. 

 
 

Haló tady škola 
 Již uběhl měsíc od našeho jarmarku, na kterém jste nás 
mile potěšili velkou účastí. Pokud se na někoho nedostalo, tak se 
moc omlouváme. 
V příštím měsíci (pokud bude příznivé počasí, tak v pondělí 20. 
února) projdeme v dopoledních hodinách obcí v Masopustním 
průvodu plném karnevalových masek.  
Pondělí 6. února 2012  (ve 14,00 hodin) jsme určili jako den 
Zápisu do první třídy. Zápisu se dle zákona musí zúčastnit děti, 
které dovrší do 31.8.2012 šesti let.  
Poděkování: Obecním zaměstnancům za zprovoznění nové 
„lehárny“ v MŠ. Pánům Michalovi Strápkovi a Járovi Kutilovi za 
finální práce tamtéž. 
Občanskému sdružení Wlanet za připojení k internetu zdarma. 
   Krásný zbytek zimy přejí Vojta, Hela a Hanka 
 
Školní jídelna informuje 
Od 1.1.2012 je v platnosti  novelizace vyhlášky č. 107/2005Sb., o 
školním stravování. Novelizace se týká finančních limitů na nákup 
potravin, které se pochopitelně zvedly a které musí dodržovat i naše 
jídelna.  
Při zvednutí cen se držíme na té nejspodnější přikázané hranici, přesto 
se stravné zvedlo u dětí do 6ti let o 5,-Kč, u dětí od 7 -10ti let rovněž o 
5,-Kč. Cizí strávníci zaplatí měsíčně za obědy o 60,-Kč více, tj. cena 
jednoho oběda je od 1. ledna 45,-Kč.    
 
   ◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘◘ 
 

Komise pro děti a mládež informuje.  
 
 V sobotu 28. ledna jsme se na dětském hřišti společně radovali 
z bílé nadílky na akci „ Radovánky na sněhu“. Děti  s pomocí rodičů  
vytvořily  sněhuláka v obleku, pavouka, potápějící se loď, pelíšek pro 
pejska a dokonce i studenou sněhovou postel.  Potěšení ze sněhu bylo 
znásobené radostí dětí ze společně stráveného odpoledne s maminkou a 
tatínkem.  
 



Únorové míchání vařečkou. 
 Ve čtvrtek 9.2. se v sále KD utkají ve vaření dva soupeři. Alex 
Feranec se „Sloními slzami“ bude soupeřit s ovocnými knedlíky z 
odpalovaného těsta  paní Jitky Trojáčkové.  Srdečně vás všechny zveme 
– naučit se, povzbudit, ochutnat a v neposlední řadě se i pobavit.  

 

 
 

Na sobotu 11.února připravila komise pro velké, malé, 
mladé i starší 

2. ročník  
ČLOVĚČE NEZLOB SE! 

Začátek ve 14:00hod. 
Ovocné knedlíky budou na doplnění energie tohoto klání a ani další 

občerstvení nebude chybět. 
 

◄►◄► 
 
 
Valentýnskou zábavu letos naše komise neuspořádá, ale společně 

s místními ženami připravujeme oslavu jiného druhu lásky – lásky 
k dobrému jídlu.  

V sobotu 25. února ve 13.00 hod na sále kulturního domu 
vypuknou 

Zabijačové hody  
na kterých nesmí chybět žádný místní milovník dobrého jídla!  

    Kdo nejí s námi, ten jí doma sám... 
 
 

Krátká rekapitulace – Silvestr 2011 
Poslední den v roce jsme uspořádali zábavné odpoledne pro děti, 
připravili jsme si pro ně různé soutěže, hry, tancovačky, děti si postavily 
sněhuláka a nechyběl ani přípitek do Nového roku a malý ohňostroj. 
Děkujeme všem, kteří se přišli se svými dětmi pobavit, a doufáme, že 
jsme Vám alespoň trošku zpříjemnili poslední den v roce. Chtěli 
bychom touto cestou poděkovat zastupitelům obce Rudná pod 
Pradědem za jejich finanční příspěvky na tuto akci. Vyúčtování 
zábavného odpoledne uvádíme níže. 
Pro dospělé jsme večer uspořádali zábavu. Myslíme si, že se tato akce   
( bez malých potyček ) povedla a že se návštěvníci dobře pobavili. 
Vyúčtování této akce uvádíme taktéž níže. 
Dále bychom chtěli poděkovat panu Láďovi Tomašťákovi, který nám 
zapůjčil a pomohl nainstalovat krásnou výzdobu sálu, svazu žen, které 
nám zapůjčili svou klubovnu, jelikož jiné uzamykatelné prostory nejsou 
v kulturním domě k dispozici a v neposlední řadě všem pořadatelům, 
kteří věnovali čas a energii na uspořádání těchto akcí. 
Vyúčtování zábavného odpoledne pro děti : 
Příjem : 2350,-Kč – příspěvek většiny zastupitelů obce Rudná pod 
                         Pradědem 
     655,-Kč – dobrovolné vstupné 
Výdej :     1890,-Kč ( malé dárky pro děti, sladkosti, pití pro děti 
zdarma, dětské šampaňské, ohňostroj ) 
Zůstatek : 1115,-Kč 
 
Vyúčtování večerní zábavy pro dospělé : 
Výdej : 18819,-Kč (pivo, alkohol, poplatek za vypůjčení sálu, za 
vstupné, za rozbité sklo, jednohobky, poplatek DJ) 
Příjem: 26616,-Kč 
Zůstatek:7797,-Kč. 
Celkový zůstatek tedy je 8912,-Kč, přičemž se z této částky bude ještě 
hradit poplatek OSA, jehož výši ještě neznáme. 
Zbylé penízky bychom rádi věnovali místním dětem. Proto žádáme 
všechny, kteří by měli nějaký návrh, co by se dětem mohlo zakoupit, 
nebo co s penězi uskutečnit, prosím sdělte nám ho. V obchodě bude 
umístěna krabice, kde můžete vhazovat své návrhy. Děkujeme. 
                        Klub maminek 



Velké poděkování 

Touto cestou chci poděkovat všem,kteří se nějakým způsobem 
podíleli na tanečku.V prvé řadě mamčám a to paní Lucii 

Hanákové,Janči Molíkové,Báře Matějákové,Simči Dvorské a 
Lenči Hanákové,které svou pílí a trpělivostí nacvičily taneček.Na 
vystoupení odhodily své zábrany a stud a plně si ho užily.Našim 
cílem bylo pobavit lidi v sále a můžu říct,že taneček měl velký 
úspěch.Rovněž také děkuji publiku,které nám od začátku až do 

konce fandilo a vytvořilo tím tak skvělou atmosféru.Opravdu se 
nám pro Vás super tancovalo.Dále chci poděkovat touto cestou 
panu Martinovi Hanákovi a panu Josefovi Molíkovi ml.,kteří nám 
taneček doprovázeli v přestrojení.Také děkuji paní Ingrid 

Ferancové a Jarči Dvořákové za asistenci.Komu chci ještě 
poděkovat je paní Eliška Dvořáková,která nám v rychlosti ušila 
sukýnky,mé sestře Janičce Molíkové za pomoc s choreografií a 
také svému manželovi Járovi,který mi sestříhal hudbu. 

                Díky všem moc s pozdravem 

                         Miroslava Kutilová 
 
 
Chvála iniciativám. 
Obec se rovněž připojuje k pochvalám za aktivity, které vznikly 
spontánně. Silvestrovské odpoledne pro děti se neslo v propracovaném 
scénáři, který respektoval všechny věkové kategorie nejmenších. Nikdo 
se nenudil, nikdo nezlobil, všichni si přišli na své. Dokonce si s dětmi 
zasoutěžil i starosta obce. Aktivity pro nejmenší s ohledem na jejich 
počet v obci vítáme a je jen dobře, že se k pořádání akcí rozhodly 
dobrovolně přidat vedle komise pro mládež i maminky. V obci máme, 
ač se to někomu může zdát k neuvěření  - 103 dětí ve věku do 15ti let!  
Malým kazem na celkovém dojmu  většiny pořádaných akcí zůstává 

skutečnost, že tam, kde se jedni snaží a angažují v nemalé míře pro 
dobrou náladu všech, tam druzí neváhají pokazit náladu, zničit zařízení, 
způsobit škodu a ještě se tvářit jako ti, co byli strčeni, poškozeni na cti, 
pověsti a čertví čem všem ještě.  Smutné je, že jsou to dospělí lidé.  
O to více můžeme pozitivně hodnotit letošní první ples naší farnosti. 
Byl důkazem toho, že i na tak malé  vesnici, jakou je ta naše, 
nezapomněli někteří, jak vypadá společenský oděv, galantnost, slušnost 
a dobrá zábava nejen bez cigaret, ale i vulgarizmů. Nelze než zatleskat 
všem a těšit se na ples příští.  
      Hanáková  

♫♫♫♪♫♪♪ 
 

ANKETA TOČENÉ zmrzliny 
Milí spoluobčané, 
děkuji všem respondentům, kteří se zúčastnili ankety na Točenou 
zmrzlinu - dále již jen ve zkratce TZ. 
Poděkování patří také všem pracovníkům místního obchodu, kteří zde 
umožnili umístění anketních lístků. 
Počet anketních lístků byl předpokládaný. 
 
Výsledky : 
Z celkového počtu dotazovaných : 
- všichni uvítali možnost TZ v místní obci 
- všichni s cenou, otevírací dobou a  chutí souhlasí 
- všichni s obsluhou jsou spokojeni 
- jeden z dotazovaných požaduje zviditelnit místo,kde jsou k odběru  
  jednorázové papírové ubrousky pro hosty TZ- zařídíme 
- 1/2 dotazovaných by přivítala v místní obci cukrárnu - aktivně na této  
   skutečnosti pracujeme ;o) 
- 2/3 z dotazovaných nejsou spokojeni s umístěním stánku s TZ - 
bohužel v tuto chvíli není možné měnit místo pro stánek s TZ, v 
budoucnu samozřejmě tuto situaci vyřešíme k Vaši spokojenosti. 
 
Jsme rádi, že jsme přispěli TZ obyvatelům v místní obci a úspěšně 
budeme pracovat na tom, abychom otevřeli v nejbližší době i cukrárnu 
;o) .Pevně věříme, že se nám vše ve spolupráci s pracovníky Obecního 
úřadu podaří. 
Děkujeme Vám a těšíme se na Vás v nadcházející sezóně. 
   Roman a Anna Kotrlovi   739 438 761 
     anna.kotrlova@email.cz 

mailto:anna.kotrlova@email.cz


F A R N Í   O K É N K O 
 

Jak se obléknout? 
„Krása je Boží dar a je třeba s ní nějak pracovat.“ 

 
Jak se to má s módou v kostele? A jak se dívá křesťanství na 

krásu? Základní motto tohoto tématu by mohlo být: „Krása je 
Boží dar a je třeba s ní nějak pracovat.“ 

Pravidla společenského vystupování našich babiček vypadala 
asi takto: „Ani o svatbě, neřku-li jindy, nečiňme vůči sousedům v 
kostele neb chrámě poznámek o toaletách, o osobách jiných a t. p. 
Nezapomínejme, že kostel není ani divadlo, ani salon. Do kostela 
chodíme v úboru čistém a slušném, dámy nikoli v toaletách 
křiklavých, přes příliš nápadných. Na mši přicházejme včas, 
abychom nerušili a zůstaňme do konce. Po celý obřad zůstanou 
dámy v rukavičkách, které se svléknou jenom při přijímání.“ 

Inspirace k dnešnímu pojímání módy popsali v jednom čísle 
Katolického týdeníku. Cituji několik postřehů: 

„Samozřejmě kdybych byl křovák, v neděli na sobě budu mít 
jen bederní roušku (třeba z nejlepšího jaguára, kterého jsem kdy 
ulovil), ale těžko by na mě někdo dostal smoking. Musím brát v 
úvahu kulturu a zvyklosti každého národa a každého 
společenství.“  

 „Řekl bych, že v první řadě jsou šaty něco, co vyjadřuje naše 
lidství, náš vkus, ale šaty dělají člověka i v tom smyslu, jakou 
činnost se chystá dělat. Je to také otázka vhodnosti a nevhodnosti; 
když jdu do divadla, principiálně se obléknu jinak, než když 
půjdu sportovat. Prostředí kostela vyžaduje určitou zvláštnost a 
slušnost.“ Na jedné straně „člověk nepřichází do kostela, aby 
ukazoval sám sebe a strhával na sebe pozornost výstředním 
oblečením (co do pestrosti a velikosti nebo jeho nedostatku).“ Na 
druhé straně „u někoho vypadá neděle tak, že se ráno cestou z 
domova za nějakým sportem nebo jinou zábavou staví na chvilku 
do kostela.“ 

V dnešní době se často u mladých lidí vytrácí význam 
slušného oblékání. Proto jít do kostela znamená obléci se slušně. 
Až pojedete do ciziny, například do Vatikánu, vezměte si i za 
letního žáru delší nohavice a rukávy. Bez nich vás totiž do 

patriarchálních basilik nepustí. 
Samozřejmě když jste s přáteli na vandru a do nedělního 

programu zařadíte návštěvu nějakého horského kostelíčka, 
nemusíte se bát překročit práh v maskáčích. Věřící to pochopí, 
jakmile uvidí, jak ze zad sundáváte batohy. Ale to je spíš 
výjimečné. 

A nakonec nám zbývá ta krása. Každý člověk je přirozeně 
krásný. Slovo „krásný“ je v křesťanské kultuře synonymem pro 
slova „dobrý“ nebo „dokonalý“. Není důležité, kým se děláme, 
ale jací jsme. Krásu, stejně jako dobro a dokonalost, v sobě 
nosíme a je na nás, jak ji budeme pěstovat. Vždy můžeme druhým 
pomoci, nebo jim bránit, aby objevili nebo neobjevili krásu v nás. 
To platí jak o postojích, o chování, tak i v otázkách oblékání a 
líčení. 

 
 

 
 
 

Po roce opět procházeli 
našimi obcemi králové. 
Bylo jich ale mnohem 
více než tři. A mají náš 
veliký obdiv. Chtěl bych 
touto cestou poděkovat 
všem, kteří se podíleli 
svou pomocí  na 
přípravách či přímo 
účinkováním na 
Tříkrálové sbírce 2012 – 

zvláště malým koledníkům a jejich rodičům. 
Velmi poděkovat bych chtěl také všem, kteří k nim byli 

laskaví, otevření, podpořili je a přispěli, často nejen penězi, ale i 
dobrůtkami, které koledníčkům vždy udělaly velikou radost. A při 
této příležitosti bych také rád poprosil: odmítnout lze i 
s poděkováním. Často okolo sebe slyšíme narážky na chování 
„mladé generace“, na jejich nezájem o dění okolo. Ale právě my 
jim sami svým chováním dáváme příklad. Myslím, že právě ti 
malí nám všem během koledování ukázali, jaké to je otevřít se pro 



druhé. A za tuto lekci si i ve svém věku zaslouží láskyplnou 
poklonu. 

Celková částka vybraná v našich obcích při letošní Tříkrálové 
sbírce je následující: 
 

Obec výtěžek 
Andělská Hora  7 382,00 Kč 
Dolní Moravice  14 489,00 Kč 
Karlova Studánka  6 138,00 Kč 
Malá Morávka  17 238,00 Kč 
Rudná pod Prad.  7 278,00 Kč 
Světlá Hora  14 120,00 Kč 
Václavov u Br.  12 000,00 Kč 

Celkem 78 645,00 Kč 
 
Jaké bude využití letošní Tříkrálové sbírky? Vybrané peníze 
budou rozděleny podle následujícího klíče: 
65% připadá na zajišťování pomoci a péče seniorům a 
handicapovaným osobám pečovatelskou a ošetřovatelskou 
službou Charity Odry a na podporu rozvoje půjčovny 
kompenzačních a zdravotních pomůcek především pro oblast výše 
uvedených obcí 
15% na projekty Diecézní charity ostravsko-opavské 
10% na humanitární pomoc v zahraničí 
  5% na podporu projektů Charity Česká republika 
  5% je v souladu se zákonem určeno na režie sbírky 
 
Půjčovna kompenzačních a zdravotních pomůcek byla u nás 
zřízena koncem loňského roku a je možné ji využívat. Kontakt: 
Fialová Alena, 603 387 986, afialova@centrum.cz 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Jarní tábor pro děti 
O jarních prázdninách bude naše 
farnost pořádat již tradiční jarní tábor  pro 
děti. Pokud máte zájem o přihlášku a 
bližší informace, napište na email:  
 

 

rkf.malamoravka@doo.cz. Děti obdrží bližší informace a 
přihlášky ve škole. 

 
 

1. farní ples proběhl ke spokojenosti všech 
V pátek 20. ledna proběhl první farní ples v sále v Rudné pod 
Pradědem. Začátek byl v 19 h a následný program byl tvořen 
především hudbou manželů Grobárových, dále pak soutěží Riskuj 
na téma farnosti, vystoupením mažoretek a nakonec losováním 
tomboly. V hojném počtu jsme se ve všeobecném přátelství 
veselili až do brzkých ranních hodin.  
Rád bych poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě plesu 
jakoukoli pomocí – ať už to bylo během přípravy, v jeho průběhu, 
anebo třeba po skončení při úklidu. Díky společné práci mnohých 
ochotných se mohlo podařit dobré dílo. 

 
P. Mgr. Marek Žukowski 

místní farář 
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Blahopřejeme! 
V měsíci únor slaví svátek nejenom všichni zamilovaní. 

 

 Své narozeniny oslaví :  
 paní Marie Halabalová 72 let 
 pan Antonín Svoboda 67 let 
 pan Josef Molík  64 let 
 pan Miroslav Farkaš 61let 
  

Všem oslavencům patří naše srdečná gratulace s přáním 
všeho nejlepšího.  

 
 

☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼ 

V lednu se manželům  
      Jarmile a Aleši Mališovým  

narodila dcerka 

Adélka.  
Srdečně gratulujeme!  

 
 
______________________________________________________________________ 
Jména jubilantů jsou zveřejněna bez jejich předchozího souhlasu. Ječstliže  si nepřejete 
být zveřejněni ve společenské rubrice, oznamte nám toto písemně  na  OÚ.  
Všechny příspěvky občanů uveřejňujeme v plném znění bez jakýchkoli úprav. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Vydává zastupitelstvo obce Rudná pod Pradědem  únor 2012 
www.rudnapodpradedem.cz 
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